
 NIKOLA ZDUNIĆ: 

 - Hvala lijepa. Poštovana i poštovani svi,  

 Poštovani gradonačelniče, moje pitanje se odnosi na projekt biciklističkog koridora 

Greenway koji se napokon krenuo realizirati u mandatu ove gradske vlasti. 

 Dakle, zanima me da li postoji i koje su konkretne aktivnosti koje Grad provodi za 

nastavak projekta Greenway prema istoku. Hvala. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo kolegi Zduniću. Gradonačelnik će odgovoriti. Izvolite gradonačelniče. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Greenway je slobodno možemo reći jedan evergrin projekt u ovoj Gradskoj skupštini, 

međutim konačno se realizira, jer ja sam o njemu slušao još na početku svog mandata k'o 

gradski zastupnik a slušali su i na početku mandata gradski zastupnici prije mog mandata.  

Ali evo odgovor će dati pročelnik Pavuna. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Izvolite pročelniče. Pročelnik Pavuna. 

 

 ANDRO PAVUNA: 

 - Bok. Dobro jutro. Pozdrav svima.  

 Poštovane zastupnice i zastupnici, predstavnici, predsjedniče, poštovanje. 

 Dakle, projekt Greenway je kao što znate pilot, pilot, dionica peta u nekakvih 1700 

metara izvedena i na veselje brojnih korisnika, ne samo biciklista nego i pješaka, roditelja s 

malom djecom, roditelja s kolicima, osoba s posebnim potrebama, smanjene pokretljivosti itd. 

I svaki dan ih se tamo može vidjeti na veliko veselje jer je ta prekrasna naša rijeka Sava 

približena i njima da je mogu vidjeti odozgora. Izvedena je u eko asfaltu i postavljena je rasvjeta 

tako da… 

 

……(Nerazumljiva upadica)…… 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Samo trenutak. Što je s vremenom?  

 

 UPADICA (iz klupe): - Još minutu. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Još minutu. 

 

 ANDRO PAVUNA: 

 - Recimo. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Ja imam 52 sekunde. 

 

……(Nerazumljiva upadica)…… 

 

 ANDRO PAVUNA: 

 - Ok, ok, ok. 
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 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Izvolite. 

 

 ANDRO PAVUNA: 

 - Hvala. Dakle, nakon toga kao što je i najavljeno u proračunu za ovu godinu osigurana 

su sredstva za izvođenje i šeste faze tog projekta. To je najznačajnija faza projekta za Grad 

Zagreb između Savskog mosta ovog pješačko-biciklističkog i mosta Mladosti sa obje strane. 

Ona će biti izvedena i za pješake i za bicikliste i to nas iznimno veseli. 

 U kojoj je to fazi? Znači, sad smo pri kraju ishođenja sve dokumentacije, zapravo mislim 

da većinu možda i imamo i planiramo raspisati u travnju nabavu za taj projekt.  

Tako da na idućoj sjednici Gradske skupštine ja vjerujem da ćemo se svi već moći pohvaliti da 

je pokrenut proces. On će biti naravno veliki. I to je to. Jako se veselimo izgradnji da ćemo svi 

zajedno moći uživati i on će približiti Savu ne samo rekreativcima nego i brojnom, puno širem 

broju građana. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala pročelniče. Samo da zastupnike upozorim. 

……(Zvučni signal ograničenja vremena)…… 

 Imamo malo problema sa ovim tajmerom na ekranu iznad mene, ali na našim svim 

ekranima na računalima ispred nas vrijeme dobro ide tako da možete pratiti ovaj tijek rasprave 

u smislu vremenskog ograničenja. 

 Gospodine Zdunić, vi ste tražili dodatno? Niste. Činilo mi se da sam vidio. Dobro. 


